



FOR IMMEDIATE RELEASE

POLARIS MUSIC PRIZE ANNOUNCES FALL POLARIS SALONS IN THE UK AND ACROSS CANADA

TORONTO, ON – Wednesday, August 28, 2013.

Steve Jordan, Founder and Executive Director of the Polaris Music Prize, today announced the upcoming fall UFC (Ultimate Fighting Critics) Polaris Salons in London, UK, Toronto, Vancouver, Montreal and Halifax. London, UK will host its first ever Polaris Salon this Friday, August 30th at Rough Trade. Toronto's Soho House will host a salon on September 16th. Vancouver will be abuzz with their salon the night of the Polaris Gala on September 23rd. September 27's salon in Montreal will be part of Pop Montreal and October 26's salon in Halifax will be a part of the Halifax Pop Explosion. More information on the salons is listed below.

The Polaris Gala is Monday, September 23rd at The Carlu in downtown Toronto. As was revealed at the Short List announcement on July 16th, this year's hosts will be previous Polaris Music Prize nominees Kathleen Edwards and Shad. The entire event will be aired live on Aux.tv and SiriusXM channels (The Verge XM ch. 173 and The Iceberg Sirius ch. 161) beginning at 8pm ET. For the first time ever, the public will be able to attend; a limited number of tickets are still available through ticketfly.com.

UK Salon

Date: August 30, 2013

Time: 6:30pm

Venue: Rough Trade

Address: Dray Walk, 91 Brick Lane, Old Truman Brewery

Moderator: Steve Jordan, Founder and Executive Director of the Polaris Music Prize

Panelists: Sean Adams (Drowned In Sound), Ben Patashnik (Rock Sound), Mark Sutherland (Freelance Journalist), David Newbury (Londonist)

Toronto Salon

Date: September 16, 2013

Time: 7pm

Venue: Soho House

Address: 192 Adelaide St.

Moderator: James Keast, Editor of Exclaim! Magazine

Panelists: TBD

[Ottawa Salon](#)

Date: September 17, 2013

Time: 7:30pm

Venue: National Arts Centre: Fourth Stage

Address: 53 Elgin St.

Moderator: Steve Jordan, Founder and Executive Director of the Polaris Music Prize

Panelists: Alan Neal (CBC-All In A Day), Ryan Bresee (CKCU), Peter Hum (Ottawa Citizen), John Sekerka (Freelance Journalist)

[Vancouver Salon](#)

Date: September 23, 2013

Time: 8 pm

Venue: The Cobalt

Address: 917 Main St.

Moderator: Lisa Christiansen, CBC

Panelists: Christine McAvoy (VancouverIsAwesome.com), Gregory Adams (Georgia Straight/Exclaim!), additional panelists TBD

[Montreal Salon \(Part of Pop Montreal\)](#)

Date: September 27, 2013

Time: 6:45pm

Venue: Pop Quarters

Address: EBAM: 3450 St. Urbain

Moderator: Steve Jordan, Founder and Executive Director of the Polaris Music Prize

Panelists: TBD

[Halifax Salon \(Part of Halifax Pop Explosion\)](#)

Date: October 26, 2013

Time: TBD

Venue: TBD

Moderator: Steve Jordan, Founder and Executive Director of the Polaris Music Prize

Panelists: Andrew King (Canadian Musician), James Keast (Exclaim!), additional panelists TBD

The Polaris Music Prize awards \$30,000 to the artist who creates the Canadian Album of the Year. Judged solely on artistic merit, without consideration of genre or record sales, the prize's past winners have included Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007), and Final Fantasy (Owen Pallett) (2006).

For more information, please visit: polarismusicprize.ca/media

username: media / password: m3d1a

About the Polaris Music Prize

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours, celebrates and rewards creativity and diversity in Canadian recorded music by recognizing, then marketing the albums of the highest artistic integrity, without regard to musical genre, professional affiliation,

or sales history, as judged by a panel of selected music critics. www.polarismusicprize.ca/
[@polarisprize](https://twitter.com/polarisprize)

-30-

Media Contacts:

Polaris Music Prize media:

Joanne Setterington

Indoor Recess

(416) 884-4119

joanne@indoorrecess.com

Polaris Music Prize media (Quebec):

Magali Ould

(514) 994-6295

magali@polarismusicprize.ca

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

**LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS ANNONCE DES SALONS DU POLARIS EN
ANGLETERRE ET À TRAVERS LE CANADA CET AUTOMNE**

TORONTO, ON - Mercredi 28 août 2013

Steve Jordan, Fondateur et directeur exécutif du Prix de musique Polaris, annonce aujourd'hui les prochains Salons du Polaris UFC (Ultimate Fighting Critics / « débats ultimes des critiques ») à Londres (Angleterre), Toronto, Vancouver, Montréal et Halifax. Le premier salon aura lieu à Londres, en Angleterre, ce vendredi 30 août au magasin Rough Trade. Le Soho House accueillera le salon à Toronto le 16 septembre, tandis que l'édition de Vancouver se déroulera le soir même du gala, c'est-à-dire le 23 septembre prochain. Le salon à Montréal sera présenté durant le festival Pop Montréal, le 27 septembre, et celui à Halifax fera partie de la programmation du festival Halifax Pop Explosion, le 26 octobre prochain. Voir tous les détails ci-bas.

Le gala aura lieu le 23 septembre au Carlu, situé au centre-ville de Toronto. Comme il a été mentionné lors du dévoilement de la courte liste, les anciens nommés Shad et Kathleen Edwards seront les animateurs de la soirée. L'événement sera diffusé en direct sur AUX.tv et sur les chaînes SiriusXM (The Verge XM 173 et The Iceberg Sirius 161) dès 20h ET. Pour la toute première fois, le public pourra assister au gala puisqu'un nombre limité de billets sont en vente sur le site ticketfly.com.

Salon à Londres

Date: 30 août 2013

Heure: 18h30

Lieu: Rough Trade

Adresse: Dray Walk, 91 Brick Lane, Old Truman Brewery

Modérateur: Steve Jordan, Fondateur et directeur exécutif du Prix de musique Polaris

Panélistes: Sean Adams (Drowned In Sound), Ben Patashnik (Rock Sound), Mark Sutherland (journaliste pigiste), David Newbury (Londonist)

Salon à Toronto

Date: 16 septembre 2013

Heure: 19h

Lieu: Soho House

Adresse: 192 Adelaide St.

Modérateur: James Keast, Rédacteur en chef du Exclaim! Magazine

Panélistes: À confirmer

Salon à Ottawa

Date: 17 septembre 2013

Heure: 19h30

Lieu: National Arts Centre: Fourth Stage

Adresse: 53 Elgin St.

Modérateur: Steve Jordan, Fondateur et directeur exécutif du Prix de musique Polaris

Panélistes: Alan Neal (CBC - All In A Day), Ryan Bresee (CKCU), Peter Hum (Ottawa Citizen), John Sekerka (journaliste pigiste)

Salon à Vancouver

Date: 23 septembre 2013

Heure: 20h

Lieu: The Cobalt

Adresse: 917 Main St.

Modérateur: Lisa Christiansen, CBC

Panélistes: Christine McAvoy (VancouverIsAwesome.com), Gregory Adams (Georgia Straight/Exclaim!), autres panélistes à confirmer

Salon à Montréal (dans le cadre de Pop Montréal)

Date: 27 septembre 2013

Heure: 18h45

Lieu: Pop Quarters

Adresse: EBAM: 3450 St. Urbain

Modérateur: Steve Jordan, Fondateur et directeur exécutif du Prix de musique Polaris

Panélistes: À confirmer

Salon à Halifax (dans le cadre de Halifax Pop Explosion)

Date: 26 octobre 2013

Heure: À confirmer

Lieu: À confirmer

Modérateur: Steve Jordan, Fondateur et directeur exécutif du Prix de musique Polaris

Panélistes: Andrew King (Canadian Musician), James Keast (Exclaim!), autres panélistes à confirmer

Le **Prix de musique Polaris** offre 30 000\$ à l'artiste ou au groupe ayant créé l'album canadien de l'année. Celui-ci est jugé uniquement sur le mérite artistique, sans aucune considération pour le genre musical ou les ventes d'albums. Les gagnants antérieurs sont Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy (2006).

Pour plus d'informations, visitez le <http://polarismusicprize.ca/media>
nom d'utilisateur: media / mot de passe: m3d1a

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense annuellement la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d'intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l'affiliation professionnelle ou l'historique des ventes, tel que déterminé par un jury de critiques musicaux sélectionnés.
www.polarismusicprize.ca/ [@polarisprize](https://twitter.com/polarisprize)

-30-

Contacts média:

Québec

Magali Ould

[\(514\) 994-6295](tel:5149946295)

magali@polarismusicprize.ca

Reste du Canada

Joanne Settington

Indoor Recess

[\(416\) 884-4119](tel:4168844119)

joanne@indoorrecess.com

